

# Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 06/01-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

## Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
  - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
  - a. @Jens checker VHF-kursusmuligheder
    - i. Det er en død sild
  - b. @Jesper hjælper. @Per med at se på betaling for sejlerteori
    - i. Vi får det lavet på en måde så det er simpelt - evt noget med at vi ikke roder klubmedlemsskab ind i tilmelding til sejlerekole
    - ii. Vi kigger næste gang på kontingenter:
    - iii. @Jesper får meldt Carl, Selma og Søn ind
    - iv. @Jesper kigger generelt på at putte folk som medlemmer i klubmodul. Er der restancer i kontingent?
  - c. @Kurt laver afregningslister til øl og vand
    - i. Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris
  - d. @Kurt skriver OK jollestævne i kalenderen 24/25 maj  
Done
    - i. @Morten skriver nyhed om at slæbested er lukket til OK jollestævne 24/25 maj
  - e. @Jens hører Bo om vi kan bruge wayfarer penge på en ny skolebåd
    - i. Det kan vi ikke - de er væk
  - f. @Morten og @Kurt - Opsætte nogle ryd op efter dig selv opslag.
    - i. Gentages
  - g. @Kurt finder nogle flere pant-beholder
    - i. Det er undervejs
3. Nyt fra formanden
  - a. Møde mellem havnens foreninger 20. januar kl 19
    - i. Medlemssystem - kan sejlklubben opkræve havnekontingent?
    - ii. Affaldshåndtering - Guf&Kugler
  - b. Årshjul
    - i. Visionsaften
      1. Morten laver invitation - se mail 15/11 fra Peter. @Peter kommer med en dato
  - c. Generalforsamling
    - i. Mere styring på budgetter i udvalg. @Peter og @Jens tager fat i udvalgene
    - ii. Er der nogen der udtræder - meld gerne i god tid
  - d. Anders Bank vil gerne planlægge aftener hvor man fortæller om ture og ligeledes "spørger-aftener" om destinationer. @Peter giver besked om, at han kan finde datoer i kalenderen, så skal vi nok hjælpe med kommunikation
4. Kasserer / Økonomi
  - a. Regnskab 2024
    - i. Sponsorater:
      1. @Peter melder ud til udvalg at bestyrelsen gerne vil vide når der søges penge
      2. @Morten laver en kladde til retningslinier
        - a. Driftsregnskab
        - b. Ansøgning til arkiv
        - c. Markedsføring efterfølgende
        - d. Hvilke fonde søges
        - e. Husk "afsender" fx "Nibe Sejlklub - ungdomsafdelingen"
        - f.

## Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

5. Driftsudvalg
  - a. Fælles arbejdsdag med havnen 10. maj
  - b. @Kurt finder ud af hvordan Bo slipper for info om fyret
6. Ungdomsudvalg
  - a. Pioneer jolle skal på land når de sidste bøjer lige er kommet op. Det kan ske efter torsdag
  - b. Det går fint i vintermode - desværre mistede vi alle svømmehalstider fordi man i stedet vil have vand-aerobic hold.
7. Bådfællesskab
  - a. Skal der findes ny skolebåd - skal der søges penge
    - i. Kan vi finde nogen der vil finde ud af hvilken ny skolebåd vi kan finde, så en af IB'erne kan overgå til bådfællesskab.
8. Sejladsudvalg
  - a. Der kommer måske en "Fjord-Cup"
  - b. Der er bøjer der skal fjernes
9. Sejlerskole
  - a. Teorien er godt igang - der er nok 3, der fortsætter til praktisk
    - i. @Morten og @Per kigger på noget facebookgruppe
10. PR / Kommunikation / Hjemmeside
  - i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
    1. Sejlerskole
    2. @Peter får fat i specs
  - ii. Nyhedsbrev
    1. Velkommen til et nyt år
    2. Sejlerskole - praktisk - evt opfrisker ?
    3. Facebook-afstemning
      - a. Motor
      - b. Førstehjælp / nødprocedure
      - c. Havnemanøvre
    4. Funding udvalg
    5. Arbejdsdag
    6. Visionsaften (10. februar kl 18:00 med spisning og med tilmelding)
11. Evt
  - a. Næste møde 3. februar. Hvem sørger for mad? Jens finder noget - Bådfællesskab kommer med kl 19

## Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Morten skriver nyhed om at slæbested er lukket til OK jollestævne 24/25 maj

@Kurt laver afregningslister til øl og vand

Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris

@Morten og @Kurt - Opsætte nogle ryd op efter dig selv opslag.

@Kurt finder nogle flere pant-beholder

Mere styring på budgetter i udvalg. @Peter og @Jens tager fat i udvalgene

@Morten laver invitation - se mail 15/11 fra Peter. @Peter kommer med en dato

@Alle - Er der nogen der udtræder af bestyrelsen - meld gerne i god tid til Peter

@Peter giver besked om, at Peter Bang han kan finde datoer i kalenderen til events

@Peter melder ud til udvalg at bestyrelsen gerne vil vide når der søges penge

@Morten laver en kladde til retningslinier

@Peter får fat i specifikationer på Nibe Avis foreningssider - hvordan får vi noget på og hvilke datoer det bliver bragt

@Jens finder mad til næste gang

@Peter inviterer bådfællesskabet til næste bestyrelsesmøde

Til næste møde:

Hvilke kontingenter har vi og hvordan melder vi folk til og fra